
Referat fra bestyrelsesmøde 4/2-20 
 
Fremmødte: Heidi, Christina, Jens og Trine 
 
Referent: Trine 
 
Ordstyrer: Christina 
 

Lamper 
Vi vil gerne deltage, når Frank indhenter tilbud fra lampefirmaer 
 

Rundgang 
Alle bestyrelsesmedlemmer kan deltage 
 

Emner vi gerne vil drøfte 
Udskiftning af døre og vinduer 

● det forlyder, at der i forbindelse med den planlagte renovering skal indlægges 
ventilation, er det nødvendigt? og kan vi i den forbindelse forvente en besparelse på 
varmeregningen? 

● hvad vil den forventede huslejestigning være? 
● kan man ved samme lejlighed checke om isoleringen i murene er intakt? 
● er der muligt kun at udskifte vinduer, der hvor de er rådne eller trænger til en 

udskiftning? 
● kan man checke boligerne for radon? 

Hække 
● mange hække mellem haverne og ud til parkeringspladserne er blevet for høje i 

forhold til de max 1,80 meter, de må være. Hvad kan vi kræve af lejerne, at de skal 
for at få dem klippet ned? 

Fællesantenne 
● hvilke aftaler ligger der omkring det. Er der andre muligheder. (Heidi undersøger 

status) 
Er der andet vi skal have op, ud over gennemgangen? 

● vi tænker videre 
 
 
 



Fastelavn 
Vi aftaler at holde udendørs fastelavnsfest den 23/2 kl 11 
Alle fra bestyrelsen hjælper og deltager 
 

Beplantning 
Æbletræer på p-pladsen skal fældes 
 
Vi vil fremadrettet undersøge muligheden for at finde træer, der er velegnede til fugle til at 
bygge reder i til at plante højen op mod stien. Forslag om birketræer, der vil være gode til at 
suge fugten i jorden. 
 

Eventuelt 
Vi taler om muligheden for at få et samarbejde i stand med naboafdelingerne, Jens vil tage 
kontakt til dem. 
 


